
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 564 af 18. juni 2021 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lene Skov Henningsen 
  

28. juni 2021 
J.nr. 2021-5107 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 564

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren på baggrund af It-tilsynets anbefalinger tage initiativ til, at Vurderingssty-

relsen og Udviklings- og Forenklingsstyrelsen fremadrettet selv opbygger juridisk eksper-

tise og er ansvarlig for lovmedholdelighed inden for eget fagområde og derved i mindre 

grad er afhængig af rådgivning fra kammeradvokaten? 

 

Svar 

På baggrund af anbefalingerne fra It-tilsynets trykprøvning af ICE-programmet skal 

Kammeradvokatens opgaver i relation til udviklingen af det ejendomsvurderingssystem i 

videst muligt omfang hjemtages til Skatteforvaltningen.  

 

Hjemtagningen af opgaver sker på baggrund af en transitionsplan, som er sat i værk fra 1. 

juni 2021.  
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